



BROMHEXINE

Tablets – Solution



Composition:

Tablets: Each tablet contains 8 mg Bromhexine Hydrochloride.

Solution: Each 2 mL of solution contains 4 mg Bromhexine Hydrochloride.

Properties:

Bromhexine acts within the bronchial mucous glands causing the fragmentation of the acid mucopolysaccharide fibers which are mainly responsible of increasing the viscosity of the bronchial secreta so Bromhexine leads to an easier expectoration.

Indications:

- Bromhexine is used as an expectorant.
- Bromhexine is used in conditions accompanied with excessive mucoid secreta.
- Bromhexine is indicated for pneumonic bronchial diseases accompanied with increasing of the mucous secretion like in bronchitis.

Precautions:

- Bromhexine should be given cautiously to patients with gastric ulceration, renal and hepatic failure.
- Bromhexine should be given cautiously to pregnant mothers and it should not be given during lactation.

Drug Interactions:

It increases the antibiotic concentration in pneumonic tissues when associated with it.

Side Effects:

- More common reactions: nausea, diarrhea, indigestion, and abdominal fullness.
- Less common reactions: headache, vertigo, perspiration, and skin rash. Gastrointestinal side effects may occur occasionally, and a transient rise in serum aminotransferase may occur.
- However, there is no need to discontinue using Bromhexine if any of these side effects occur.

Contraindications:

Bromhexine is contraindicated in patients with hypersensitivity to Bromhexine Hydrochloride.

Dosage & Administration:

Adults: One tablet 3 times daily.
1-2 tablespoon 3 times daily.

Children: 2-6 years: $\frac{1}{2}$ teaspoon 3 times daily.
6-12 years: One teaspoon 3 times daily.
Over 12 years: One tablespoon 3 times daily.

Storage:

- Keep in temperature between (15-30)°C.
- Keep away from light and moisture.
- Keep away from Children.

Presentation:

Tablets: Carton box contains 2 blisters, each one contains 10 tablets.

Solution: Plastic Bottle contains 50 ml.

* THIS IS A MEDICAMENT *

- Keep out of reach of children.
- A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you.
- Follow strictly doctor's prescriptions, the method of use and instructions of the pharmacist who sold the medicament.
- The doctor and pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.
- Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.
- Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.

(Council of Arab Ministers)

(Union of Arab Pharmacists)

Mediotech Labs Pharmaceutical Industries

www.mediotech.com - Homs - SYRIA - Tel: 2000



برومكسين

مضغوطات – محلول



التركيب:

المضغوطات: يحتوي كل مضغوط على 8 ملجم برومكسين هيدرو كلورايد .

المحلول: يحتوي كل 2 مل من محلول على 4 ملجم برومكسين هيدرو كلورايد .

المواصفات:

برومكسين على الغدد المخاطية الفصبية و يؤدي إلى تفتيت الالياف الألياف المخاطية عديدة السكر ، والتي لها دور فعال في زيادة لزوجة الإفرازات القصبية ، إن هنا التفت يودي إلى نفس لزوجة الإفرازات القصبية مما يسهل عملية التفتيت .

الاستعمالات:

- يستخدم برومكسين كمكثف.
- يستخدم برومكسين في الحالات التي تكون فيها الإفرازات المخاطية غزيرة .
- يستخدم برومكسين في الأمراض القصبية الرئوية التي تصاحبها زيادة في إفراز المخاط و القشع مثل التهاب القصبات .

التحذيرات:

- يعطي برومكسين بحدار للمرضى الذين يعانون من متلازمة معدية، قصور كبدية و كلوي .
- يعطي برومكسين بحدار لأجهزة المخالب والرئتين لا يعطي في حال الإعراض .

التدخلات الدوائية:

عند مشاركته مع المضادات الحيوانية ترتفع تراكيز المضاد الحيوي في نسيج الرئة .

التأثيرات الجانبية:

- الآعراض الأكثر شيوعاً: الغثيان ، الإسهال ، سوء الهضم و الشعور بامتلاء البطن .
- الآعراض الأقل شيوعاً: الصداع ، الدوار ، التعرق و تحسين الجلد ، أعراض معدية مغوية ، ارتفاع عابر لقيم ترانس أميناز .
- ما يزيد من التأثيرات الجانبية لا يستدعي التوقف عن إعطاء الدواء .

مضادات الأستيفان:

لا يعطي برومكسين لن يزيد فرط حسبي مادة برومكسين هيدرو كلورايد .

الجرعة و طريقة الاستعمال:

المضغوطات واحدة ٣ مرات يومياً

الأطفال : ٢ - ملعقة كبيرة ٣ مرات يومياً

٦ - ١٢ سنة : ملعقة صغيرة ٣ مرات يومياً

فوق ١٢ سنة : ملعقة كبيرة ٣ مرات يومياً

شروط الحفظ:

- يحفظ في درجة حرارة بين ٥-٣٠-٤٥°C.

- يحفظ بعيداً عن الصواف والارتفاع .

- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال .

العينة:

المضغوطات : علىة كرتون تحوي ٢ شريط بلستر كل منها يحوي ١٠ مضغوطات .

المحلول : عبوة بلاستيكية تحوي ٥٠ مل محلول .

0714 Ed05 07/2021

* هذا دواء *

- لا تترك الأدوية في متناول أيدي الأطفال .

- الدواء مستحضر يوضع على محيطه واستهلاكه خالٍ للتحذيرات بعرض الخطير .

- اتبع بدقة وصفة الطبيب وطريقة الاستعمال المنصوص عليها وتعليمات الصيدلي الذي صرفها لك .

- لا تخفيض доза الأدوية مما أشير إلى بالدا، وبنفسه وضرة .

- لا تلتقط العدة العلاجية المحددة لك من ثقائـة، نفسـة .

- لا تكرر صرف الدوا، من دون وصفـة طبـية .

(اتحاد الصيادلة العرب)

مختبرات ميديوتك للصناعات الدوائية

ص.ب. ٤١٤ - حمص - سوريا - هاتف : ٢٠٠٠